
Referat fra bestyrelses møde 24 juli 2024 

Mødet blev afholdt hos . Niels Chr. Thomsen Byrstedhedevej 13, 9240 Nibe 

Tilstede: Lars Zacho, Emil Andersen, Niels Chr, Alf Thomsen 

Afbud ½ time før møde start : Rene Nørgård 

1 : Referat fra sidste gang blev underskrevet. 

2 : Evaluering  af Verdenskongres:  Der mangler nogle regninger og opgørelse fra     

     Viking.  

     Bestyrelsen har ikke fået noget referat fra udvalget. Angående afholdelsen. 

3 : Evaluering af Landsskuet:  Der var en flok flotte dyr – Tak til udstillerne. 

     Thomas har meddelt at han gerne vil stå for Landsskuet igen i 2025. 

     Desværre kom der ikke ret mange til fælles frokost torsdag. 

4 : Nyhedsblad :   udkommer ca. 1-9 

5 : Indkomne underskrifter angående ekstra ordinær generalforsamling indsendt af    

     Anders Peter Laursen. Der var tvivl om ægtheden af nogle underskrifter. 

    Derfor fastholder bestyrelsen at det skal indsendes via Digitalt Signatur. 

      Herefter valgte  Emil  at udtræde af bestyrelsen.   

   Det samme meddelte Rene  senere. 

6 : Medlemsmøde :  - udsat til næste bestyrelses møde. 

7 : Økonomi: Bestyrelsen har valgt at udbetaling af kalvepeæmie  stemmes der om  

      På Generalforsamlingen i 2025  -  Altså INGEN præmier i 2024 

7A: Vi 3 tilbage værende i bestyrelsen, har besluttet at ekskludere : Anders Peter 

       Laursen.  – På grund af, han har sendt en trussels mail til bestyrelsen inden 

konstituering    -   I håb om at få ro til at lave avlsarbejde – så Blåkvæg ikke taber salg 



    I forhold til de andre Kødkvægs racer. 

8 : EVT:  Det er vores håb at det bredde flertal  i Dansk Blåkvægs Forening vil bakke  

     op om bestyrelse, så vi kan komme til at lave medlems pleje og avlsarbejde. 

     Næste Bestyrelses møde er ikke fastlagt. 

 

 

 

 


